
Augusti infokiri ilmub koos septembri uudiskirjaga koos, sest juhatusel olid käed-jalad tööd täis. 

Vabandame ja loodame, et tulevikus suudame iga kord jooksvalt anda oma tegevustest teada!  

Kõige olulisemaks sündmuseks oli 25. septembril toimunud Eesti Maleliidu üldkoosolek, kus valiti uus 

nõukogu neljaks aastaks. Nõukogusse kuuluvad Joakim Helenius, Rando Tomingas, Rauno Veri, Raigo 

Uukkivi, Tatjana Fomina, Igor Krupenski ja Kaido Külaots. Maleliidu uus president on nõukogu otsusel 

Joakim Helenius. Nõukogu volitused kehtivad neli aastat. Soovime jõudu ja teotahet uuele nõukogule! 

Üldkoosolekul arutasime ka litsentsitasude ja klubide liikmemaksu küsimist. Juhatuse esimees juhtis 

tähelepanu, et lahendada tuleb küsimus, kuidas on rahastatud maleliidu tänane baastegevuse 

jätkuvus.  Juhatus võttis endale ülesande teha ülevaade EML nö baaskuludest ja tuludest, saata see 

infona liikmetele ja pidada nõu uue nõukoguga ning tulla siis liikmete ette küsimusega tagasi. 

Maleliidu poole on pöördunud mitmeid koole, kes otsivad maleõpetajaid. Näiteks Merivälja Kool ja 

Tallinna Rahvusvaheline kool (kontaktisik: Katrina Korban, katrina@ist.ee, kui keegi soovib ühendust 

võtta!) Tuletame meelde, et võimalusel palun täitke ära EML liikmete küsitlus, et me saaksime 

soovijaid ühendada nendega, kes soovivad malet õppida. Link ankeedi täitmiseks on siin! 

Esitasime kokku neli taotlust Kultuurkapitali, et aidata Eesti maletajaid. Loodame, et mõni taotlus ka 

rahuldatakse! Palume tulevikus jälgida EML kodulehte – üritame sinna panna hiljemalt kuu aega enne 

taotluse tähtaega info üles ja koostöös sportlase, klubi või tema esindajaga saame koos teha taotluse. 

Kui keegi näeb kuskil taotlust ja soovib teha koostööd, võib julgelt juhatusega ühendust võtta! 

Eesti Maleliidu juhatus on hea meelega nõus otsima võimalusi  liikmete algatuste ja tegevuste 

toetamiseks. Kõik kellel on initsiatiiv , palun saatke EML kiri lühikese “projekti kirjeldusega”:  mis 

üritusega on tegemist, eelarve, prognoositav osalejate arv, koht ja aeg, jne. Ning taotlus maleliidule. 

Palume mitte saada nädal aega enne, sest otsuse menetlemine võtab aega. Palume hiljem EML ka ära 

märkida logoga. Augustis toetasime Leonid Peleševi mälestusturniiri.  

Jätkasime delegatsioonide komplekteerimise, registreerimise ja lähetuste organiseerimisega (noorte 

EM, U8-U12 MM, U14-U18 MM, noorte kiir- ja välkmale EM, võistkondlik naiste EM), sh jõudsime läbi 

rääkida ka paremad reisibroneerimise tingimused Estraveliga. Juhatus otsustas, et 

delegatsioonijuhtidel, kes tegutsevad tavamale tiitlivõistlustel ka treenerina, seab EML eesmärgiks 

katta reisikulud ja tasuda päevarahad 50€ päev. 

Septembris toimus Igor Krupenski eestvedamisel maletreenerite koolitus ja oktoobris treenerite 

kutseeksam. Kohtunike eksam toimub novembris.  

Jätkasime ka 2024. aasta maleolümpia koosseisu komplekteerimisega. 16.-17. septembril toimus 

järelmatš neljanda olümpiakoondise koha peale. Naiste matš WFM Triin Narva vs Lidia Ivanova lõppes 

2:0 võiduga Narvale, kes kindlustas sellega koha 2024. aasta maleolümpia naiskonnas. GM Meelis 

Kanep loobus matšist IM Tarvo Seemani lõpliku koosseisu kuulutame välja oktoobris. Täname eraldi 

ka Jaan Ehlvesti, kes aitas Mai Narval pääseda oktoobri lõpus algavale Isle of Manis toimuvale 

prestiižsele Women Grand Swiss turniirile.  

Juhatus otsustas edasi lükata ka 18. novembri naiste kiirmale MV 2. detsembrile. Nimelt on suur osa 

naiste paremikust võistlemas mujal. 2. detsembril aga oleks raske viia läbi kõiki turniire ruumi puuduse 

tõttu.  

 

Otsustasime ka, et treenerite hindamiskomisjoni liikmeks juhatusest saab Nikolai Kunitsõn ja  

mailto:katrina@ist.ee
https://docs.google.com/forms/d/1rzf0TXAKvvbpz1-oEpMLzj5P6dZCKuXmPRVkchY2miI/edit


Lähiaja plaanis on saada valmis 2024. aasta kalendriplaan ja tegeleda arengukavaga.  

Nikolai Kunitsõn, Triin Narva, Villu Otsmann 

Juhatuse liikmed 

 


